
PROTOKÓŁ NR 11/08

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 14 stycznia 2008 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca,

2. Lucjan Łągiewka,

3. Andrzej Machnica, 

4. Zbigniew Mazurak.

Nieobecny usprawiedliwiony: Tomasz Nowicki.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

2. Ustalenie pracy Komisji na rok 2008.

3. Rozpatrzenie pisma (skargi).

4. Sprawy różne – podsumowanie roku 2007, sprawozdanie

a) świetlica przy ul. Wiejskiej, 

b) szalet miejski.

5. Zakończenie.

6. Wnioski.

Na  posiedzeniu  w  dniu  14.01.2008  r.  Komisja  Rewizyjna  obradowała  według  porządku  obrad. 

Przyjęto jednogłośnie protokół z ostatniego posiedzenia, zapoznano się z odpowiedziami na wnioski.

Komisja ustaliła plan pracy na rok 2008.

Odnośnie skargi, jaka wpłynęła za pośrednictwem Ministerstwa, Komisja podjęła decyzję jak we wnioskach.

W sprawach różnych członkowie Komisji ustosunkowali się do projektu sprawozdania z działalności Komisji 

w r. 2007. Sprawozdanie w załączeniu.

Dyskutowano również nad funkcjonowaniem świetlicy przy ul. Wiejskiej i konieczności wybudowania szaletu 

miejskiego.

Na tym posiedzenie zakończono.

  

Wnioski:

1. Ponieważ  skargę  bada  Departament  Nadzoru  Oświatowego  Ministerstwa  Edukacji  Narodowej  - 

Komisja  nie  zna  wyników badania  – tym samym nie  mogła  podjąć  żadnej  wiążącej  opinii  w tej 

sprawie. Zwierzchnikiem dyrektora szkoły jest Pan Burmistrz. Według K. R. do P. Burmistrza należy 

wydanie ostatecznej  decyzji.  Skarga ma charakter  rodzinnych waśni,  żaden z  członków K.  R.  nie 

chciał przychylić się do jednoznacznej opinii. 

2. Na rok 2008 K. R. oprócz doraźnego całorocznego działania (według potrzeb) zaplanowała cztery 
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kontrole w jednostkach podległych Urzędowi Miasta. W kw. I – Miejskie Służby Ratownicze, w kw. 

II- Biblioteka Publiczna, w kw. III – Szkoła Podstawowa nr 1, w kw. IV – ZEZK – gospodarność we 

wspólnotach mieszkaniowych zarządzanych przez ZEZK.

3. W związku z wyłączeniem z użytku boiska przy ul. Wiejskiej na okres zimowy, Komisja Rewizyjna 

wnioskuje o udostępnienie świetlicy w godzinach popołudniowych i wczesnowieczornych.

4. Komisja Rewizyjna wnioskuje o poważne zajęcie się sprawą szaletu miejskiego. Problem istnieje od 

lat, na pewno jest do rozwiązania. Sprawę tę proszę potraktować jako pilną !!!

Posiedzenie zakończono o godzinie 16:40.

Protokołowała:                                                                                          Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zofia Ujma
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